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Pas op de plaats...
Met RHD, vogelgriep, een tentoonstellingsverbod voor 
pluimvee is het zaak de handen ineen te slaan om onze 
hobby te redden! 
Fokkersplatform maakte daarom een pas op de plaats 
om het onvolledige HB met alle erfenissen de ruimte te 
geven nieuwe wegen in te slaan. 
De resultaten daarvan, ondanks ‘werk achter de scher-
men’, zijn niet duidelijk en zeker voor de fokkers nog 
niet ‘grijpbaar’.  Dat ‘werk achter de schermen’ wordt 
gerespecteerd, maar mag geen etiket zijn om in werke-
lijkheid niet het optimum voor de fokkers te bereiken. 
De redenen om niet mee te werken aan een show over 
de grens van Optimum Avium moeten gecommuni-
ceerd worden! 
“WIJ KIPPEN PIKKEN HET NIET MEER!!!” was 
een signaal naar onze volksvertegenwoordigers. 

De procedure rond de vacature van voorzitter deed 
hoop opkomen. 
Die hoop verflauwt inmiddels wat, daar noch van kan-
didaten (hoewel namen rondzingen, waaronder zelfs 
die van mensen die voor de huidige catastrofale situatie 
verantwoordelijk zijn), noch van het verdere verloop 
van de sollicitatieprocedure iets bekend is gemaakt. 
Met alle respect voor de enkelen die in het HB al het 
werk moeten verzetten laat de communicatiesnelheid 
en de transparantie richting fokkers nog steeds te wen-
sen over... 
Wanneer wordt met het verleden radicaal afgerekend?
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stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
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NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare 
discussies op Facebookpagina’s plaatst en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van 
KLN en andere kleindierliefhebbers van belang kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem ge-
maakt. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! NIEUWSBULLETIN wordt naar de secretaris 
(om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild (behalve naar 
enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Hoe invloedrijk media zijn....
Schromelijk onderschat...
Hartverwarmend: meisje samen met konijn op pad 

om geld op te halen
SPAKENBURG Een hartver-
warmend tafereel in Spaken-
burg. Over de markt klinken 
geluiden van ’Stille nacht, 
Heilige nacht’. Een jong 
meisje (Jo-ann) staat samen 
met haar konijn op het plein. 

Ze is viool aan het spelen. Vele 
omstanders komen verbaasd 
kijken naar het konijn, som-
mige omstanders vragen of ze 
alleen op pad is.
Ze blijkt alleen op pad te zijn, 
zonder haar ouders. Ze is geld 
aan het inzamelen voor Stich-
ting Het Nieuwe Leven. Vol-
gens omstanders is ze al een 
paar dagen kerstmuziek aan 
het spelen in het centrum van Bunschoten. Jo-ann trekt 
samen met haar konijn veel aandacht.

Inmiddels ontspon zich op internet een discussie, 
hoe de aandacht op het tentoonstellingsverbod kon 
worden gevestigd... 
De aangewezen plaats zou de Noordshow als bonds-
tentoonstelling zijn... 
Een ludieke, niet veroordelende actie... 
Door bijv. lege ‘kippenkooien’ op te vullen met teke-
ningen, gedichten, schilderijen enz. 
Media toonden al belangstelling als er zo’n actie zou 
worden gehouden... 
Het werd door de Noordshow op aandringen van 
KLN niet toegestaan...
 
Reacties:
Ik zeg meisje bellen en kom staan op de noordshow...!!!

 Ik zit nog steeds te denken waar het idee van de kooien 
op de Noordshow is blijven hangen. Huur een kooi en 
vul deze met iets naar eigen idee als protest. Waarom 
is dat niet van de grond gekomen? Moeten er dan men-
sen met de billen bloot? Of gaat dat de volgende keer 
gebeuren?

Er mag niets op de Noordshow, zelfs de meest onschul-
dige actie met media-aandacht mag niet. Men is bang 
dat de onderhandelingspositie van KLN bij LNV in 
gevaar wordt gebracht... Daar moeten we respect voor 
hebben! Maar is ANGST niet altijd een slechte raadge-
ver? Laten we hopen dat de ‘stille diplomatie’ van KLN 
resultaten oplevert!! Zo niet, dan zijn er unieke kansen 
verloren gegaan en is tijd als los zand door onze vingers 
heengeglipt.
 
Tja gewoon met een grote knipoog de grenzen opzoe-
ken en via de media promoten... !!!

“WIJ KIPPENFOKKERS PIKKEN HET NIET 
MEER!!!”reageerde met: 
Ik wil het HB van KLN, in hun onderhandelingspositie 
zoals in de bondsberichten wordt geschreven, welke dat 
dan ook moge zijn, niet in de wielen rijden, want daar 
schieten we niets mee op. In hoeverre een onschuldige, 
ludieke actie om media-aandacht te vragen voor ons 
probleem, zonder veroordelend te zijn, een probleem 
zou kunnen opleveren voor het HB van KLN in haar 
gesprekken met LNV is mij volstrekt onduidelijk. Maar 
ongetwijfeld zal daar openheid over komen.
 
Dan voor de tweede keer het rustig houden zoals de 
eerste keer. Hopen dat er nu iets positiefs uitkomt voor 
ons. Als je de publiciteit had willen zoeken dan was 
de Noordshow de ideale plek geweest. Wens ze alvast 
fijne feestdagen en een gezond 2018 en veel succes toe 
met hun besprekingen.



D I G I S H O W -
SPECIAL 
in samenwerking 
met de 
NOORDSHOW

Ver voordat er 
van vogelgriep 
sprake was sloe-
gen het team van 
DigiShow en de 
NOORDSHOW 
de handen ineen. 
Door het DigiShow-team, dat deze eerste digitale klein-
dierenshow in Europa opzette werd na de afgelopen 7 
shows in 2016 en 2017 een 8e DigiShow-Special ge-
organiseerd en het team nam daarmee al het werk uit 
handen van de organisatie van de Noordshow. 

Zo’n 700 foto’s(!) werden ingestuurd. 
Hieruit selecteerde het team vrijwilligers de beste, en 
daarvan werden weer de 10 beste gekeurd en geklas-
seerd. 
Alle nummers 4 t/m 10 zijn op de facebookpagina van 
DigiShow inmiddels bekend gemaakt. 
De nummers 1 t/m 3 worden echter pas op 5 januari 
op de Noordshow bekend gemaakt. 
De winnaars ontvangen een speciaal ontworpen, zeer 
fraaie en inmiddels al gedrukte oorkonde die op de 
Noordshow op de stand van DigiShow kan worden af-
gehaald. Hoe die oorkonde eruit ziet is nu nog geheim! 
De winnaars van deze speciale DigiShow dongen ook 
mee naar KAMPIOEN 2017. 
Inmiddels zijn ook die bij het team bekend. 
De kampioenen ontvangen ook een inmiddels gedrukte 
oorkonde, die eveneens op de stand van DigiShow kan 
worden afgehaald. 

ShowDigi

Bovendien zijn er vier POSTERS gedrukt. Op twee 
daarvan zijn de certificaten van winnaars uit 2016 en 
2017 afgebeeld. 
Op de andere twee de kampioensoorkondes 2016. Deze 
posters op A3-formaat zijn voor € 3,- per poster in een 
beperkte oplage beschikbaar. 
Het succes van de DigiShow is enorm en veel gropter 
dan de paar initiatoren hadden durven dromen! 
Inmiddels doen na een kleine twee jaar al ca. 1.650 le-
den/inzenders mee! Doe ook mee! Fun voor jong en 
oud!
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In Nederland is een tentoonstellingsverbod. 
Gebruik makend van de legale mogelijkheden kan er 
worden uitgeweken, wat in “WIJ KIPPEN PIKKEN 
HET NIET MEER!!!” al werd aangeduid. Helaas is 
dit niet voor verenigingstentoonstellingen weggelegd. 
Maar de handen ineen slaan schept plots nieuwe mo-
gelijkheden, hoe vervelend dan ook. Het volgende 
werd gepubliceerd:

Reacties: 
Als NVWA/LNV, zoals al pakweg 15 jaar is ervaren, 
onvermurwbaar en niet vatbaar voor redelijke en on-
derbouwde argumenten is, dan biedt aansluiting bij 
tentoonstellingen net over de grens vooralsnog nieuwe 
mogelijkheden.

Zo, goed zeg!

Ipv noordshow voor hoenders een zuidshow organise-
ren.

Dat klinkt sympathiek, een alternatief, niet een ver-
vanging... . Echter, logistiek... waar haal je alle vrij-
willigers vandaan? Maar waar een wil is is een weg. 
Actie bewerkstelligde dat er in het beleid van LNV in 
2003/4 en 2007 veranderingen kwamen. Die actie werd 
niet gevoerd door onze organisatie(s)! Overleg leverde 
hen en ons nooit iets op als ‘underdog’. Al dat gepam-
per leidde tot niets! Met alle respect voor de mensen 
die daar toch tegen beter weten in in blijven geloven, 
“de mensen die boven ons zijn gesteld zullen het het 
best wel weten”... Ik geloofde daar nooit in! Overleg: 
prima! Maar ook een secundair spoor volgen... Want 
‘ondergronds’ gaan betekent voor de Haagse ambtena-
rij oncontroleerbaar...! En juist dat argument moet be-
nut worden... Het betekent niet gedwee luisteren, maar 
eindelijk met de vuist op tafel slaan!!!
 
Is er geen grote show in Belgie waar we nog heen kun-
nen?

Op het Vlaams Neerhof staat het tentoonstellingsroos-
ter.

Shows georganiseerd door de Belgische bond accep-
teren geen Nederlandse inzenders zolang hier een TT 
verbod is.

Kan best waar zijn hoor, maar is dat zo? Waar staat dat?

Dit staat op de site van de VIVF.be:
Vogelgriep in Nederland
Op vrijdag 8 december werd in Nederland een uit-
braak van hoogpathogene Aviaire influenza H5N6 
vastgesteld. Alle hobbyfokkers dienen hun dieren af 
te schermen in het hele land en er is een nationaal 
tentoonstellingsverbod ingesteld voor pluimvee. Hoe 
lang dit zal duren is niet zeker. Indien u plannen had 
om de volgende weken shows te bezoeken in Neder-
land, b.v. de Noordshow begin januari, dan doet u 
er goed aan om op voorhand te checken of deze wel 
doorgaan.

Geachte fokkers van Vechthoenders, Langstaart- en 
langkraai hoenders,
Bij deze een Update van Optimum Avium International. 
Wegens een vogelgriepuitbraak in één eenden fokkerij 
in Biddinghuizen, Nederland, is er een tentoonstel-
lingsverbod in Nederland. Er is GÉÉN vervoersver-
bod in Nederland. We hebben besloten de tentoonstel-
lingslocatie, in het belang van alle fokkers uit Europa, 
te verplaatsen naar Stabroek in België waar geen ten-
toonstellingsverbod en ook geen vervoersverbod is.
We hebben hiervoor instemming van de FAVV (Federaal 
Agentschap voor de veiligheid van de voedselketen). 
Optimum Avium International is niet aangesloten bij 
de Belgische bond, de VIVFN (Vlaams Interprovinci-
aal Verbond van Fokkers van Neerhofdieren). Daarom 
organiseren wij de tentoonstelling los van de VIFVN 
met inachtneming van alle wettelijke verplichten waar-
aan wij 100% voldoen. Het organiseren en het houden 
van de tentoonstelling Optimum Avium International 
is volledig legaal waar dus alle Europese fokkers van 
vechthoenders, langstaart- en langkraaihoenders hun 
dieren tentoon kunnen stellen met een gerust hart.
Let op: Er kunnen zich altijd situaties voordoen dat we 
moeten besluiten dat de tentoonstelling niet doorgaat. 
Hou u op de hoogte via onze website. www.optimuma-
vium.com



De Nederlandse maatregelen hebben ook gevolgen 
voor de shows in ons land (België, red). De Landsbond 
besliste reeds in het verleden dat fokkers uit landen 
waar er een tentoonstellings- of vervoersverbod geldt 
in België niet aan tentoonstellingen mogen deelnemen 
zolang de maatregelen in hun land van kracht zijn. Dit 
geldt voor alle manifestaties van verenigingen aange-
sloten bij het VIVFN of AIWEABC vzw. Wij volgen de 
situatie verder voor u op en zullen berichten wanneer 
de beperkingen worden opgeheven.
 
Aangezien de show van OASLL daar niet onder valt 
mag het wel.

Ergo, daar zelf iets organiseren mag dan dus wel.
 
Dus een “ZUIDSHOW”, niet aangesloten bij de Belgi-
sche Landsbond, georganiseerd ergens in B, mag dus.... 
Voila... Ofwel: HET “plan B”!!!!

Maar het zal voor januari wel kort dag zijn om nog op 
poten te zetten. 

Beste liefhebbers van vechthoenders, langstaart- en 
langkraaihoenders en andere geïnteresseerden.
Tot onze spijt moet wij u meedelen dat Optimum Avium 
International op zaterdag 13 januari 2018 NIET door 
zal gaan. We hebben hiertoe besloten omdat we alsnog 
van overheidswege (Belgische) op het laatste moment 
vernomen te hebben geen instemming te zullen krijgen 
de tentoonstelling te houden. Ook de kleindierbonden, 
de VIFVN van België en de KLN van Nederland, geven 
ons geen medewerking. We vinden het met name teleur-
stellend voor de inzenders uit binnen- en buitenland die 
reeds ruim 300 dieren hebben ingeschreven. Wij ont-
houden ons verder van elk commentaar. 
Een nieuwe tentoonstellingsdatum wordt later bekend 
gemaakt.
Namens het bestuur van Optimum Avium International,
Adrie Brouwers, voorzitter en initiator.

NOU JA ZEG... Belgische overheid geeft geen toe-
stemming voor show vanwege tt verbod in Holland 
DAT HEEFT NIKS MET VOGELPEST TE MAKEN! 
en de bonden staan achter de overheid... dan weet je 
genoeg toch?

Grote vraag in dezen is, wat de redenen zijn die VI-
VFN , de Belgische bond, en KLN aanvoeren voor 
hun beslissing. Dat moeten wel héél goede zijn!!! 
Daar is niets over bekend. Ook is de vraag welke 
rol goede contacten tussen VIVFN en KLN via de 
Entente een rol spelen, maar zeker ook die tussen 
VIVFN en FAVV, de Belgische NVWA, en die tussen 
de FAVV en Nederlandse NVWA.
 
Puur intimidatie vanuit Nederland, er zitten nog dezelf-
de ambtenaren als in 2005 hoor!

Details zijn niet belangrijk, kijk naar het grote geheel. 
Wat voor baat heeft NL om België te intimideren an-
ders dan spierballen laten zien richting nederlanders? 
Die belgen werken er wel aan mee want winnen er niks 
bij door dat niet te doen. Vivfn heeft er geen baat bij er 
tegenin te gaan want de eigen relatie met de belgische 
overheid is belangrijker dan die met kln (wat feitelijk 
niks voorstelt). De rest is onbelangrijk.

Het is opvallend dat het houden van een kippeshow-
tje in het buitenland het hollandse ministerie bereikt 
heeft. 
Ga daar eens over nadenken, hoe komt dat?

LNV en NVWA

AFSCHERMPLICHT
OPHOKPLICHT

TENTOONSTELLINGSVERBOD
≈

WIJ LEVEN MET U MEE!

Nieuwjaarskaart uit Den Haag...

Er volgde plotseling een nieuw bericht:



Wat een drukte op Ornithophilia in Utrecht 
eind van de zestiger jaren 
(bron: Avicultura 1968)! 
Dat waren nog tijden, mijmert menigeen misschien. 
Er om treuren? Nee, dat gaat niet, oplossingen zoeken 
voor het nu en de toekomst.

Reacties:
Dat was voor mij altijd de mooiste show.
 
Daar begon in 1962 mijn passie...

Mijn vader ging er altijd al heen was toen samen met 
de beurs van kippen en varkensbedrijven, zelf ben ik er 
ook vaak geweest.
 
Opnieuw leven in blazen! De juiste periode van het jaar, 
in het midden van het land, rijke geschiedenis, veel in-
gredienten om er een succes van te maken. Ik heb er in 
de laatste jaren dat de show werd gehouden meerdere 
keren sublieme Brahma hanen gezien dus ook voor de 
zware rassen was het mogelijk.

 
Het was een Jongdierenshow, maar daar zou je wat aan 
kunnen veranderen.
 
Het was, wat ik later bij Gallinova probeerde: het com-
bineren van zoveel mogelijk jongdierenkeuringen. Dat 
lukte in Utrecht op zeker moment niet meer. Toen ook 
oude dieren. toen samen met de BTT, toen “A” erbij. 
En nu vechten ze elkaar onderling de tent weer uit...

T/m de shows in de Veemarkthallen ging het aardig 
goed, tenminste de inzenders merkten er weinig van.
 
Avicorni en daarna een poos de Championshow ook.
 
Het combineren van jongdierenkeuringen voorkomt 
“verspilling” van keurmeesterstijd.
 
Als het zo door blijft gaan zijn straks de oude km er niet 
meer en hebben de jonge een prima opleiding gehad, 
maar geen enkele praktijkervaring.
 
Is toch al deels zo. Ik verbaas mij al langer over het 
gebrek aan historische kennis over de ontwikkeling van 
rassen. 

Dat komt omdat er met totaal ongeschikte dieren gefokt 
wordt omdat het zulke lieve kipjes zijn, een ras fok-
ken en / of in stand houden gaan niet samen met dieren 
knuffelen.

Helaas denken de beginnende fokkers alles op internet 
te kunnen vinden..

De combinatie van beurs met tentoonstelling deed het 
zeer goed, misschien toch een kans. Kijk ook maar eens 
naar de Postduivenbeurs in maart in Houten!

Het “umdenken”...
Zomaar een voorbeeld van “umdenken”. Hoe krijg je 
meer dieren op de bondsshow(s)? Even afgezien van 
vogelgriep, administratie etc etc, want er is altijd wel 
een “ja - maar....” 
(Verhoog evt. de contributie met enkele €’s, en) geef 
elke fokker 1 of 2 coupons op z’n fokkerskaart waar-
mee hij gratis kan insturen op de bondsshow. Dat kost 
KLN minder dan dat KLN weer een verlies bijpast. Een 
Nederlander is gek op zegeltjes plakken en coupons, 
want ‘dat laat je niet liggen’.

Reacties: 
Elk 5e dier gratis inschrijven ...... o.i.d.

 
Een andere beoordeling van wammetjes bij voedsters, 
puntenaftrek i.p.v. meteen een onvoldoende. 

Ook voor een wit pluisje !

Demo (gratis) van een dierenarts, of open “spreekuur” 
ter plaatse zodat iedereen kan mee-leren.

Waarom nog administratie kosten zo hoog op de show 
Bijna alles komt per mail dus zijn de administratie kos-
ten ook vele malen minder.
 
Een gratis doorloopkaart voor de inzender, gebeurt op 
hondenshows ook.



 
Daar is inschrijfgeld ook meerdere malen hoger, als je 
dit inschrijfgeld zo hoog maakt, wil een org. ook wel 
een doorloopkaart schenken..

Inschrijfgeld is in NL ook erg laag.
 
Nou stel voor om inschrijfgeld naar € 15,00 te verho-
gen....... zijn de rapen gaar.....

Dan hou je de echte over.....
 
Digitaal inschrijven, verlaagt de drempel. Zeker onder 
jeugdigen.

Korte live streams van o.a. uitreiking, DA, keuring.

Betrek de grote groep liefhebbers van pluimvee/hobby-
dieren ,en maak een soort eredivisisie van “standaard” 
fokkers en hobbyhouders.

Goodie bags, gevuld door leveranciers.

Verkoopkaarten gratis, het is leuk als er veel te koop 
staat, en dan vangen ze genoeg provisie.
 
Een simpel, snel en duidelijk systeem voor verkoop/
kopen van dieren zonder een cursus catalogus-leren be-
grijpen.

Een Leek moet het snappen.

Voor nederlandse prijzen, kan je het vlees wat aan je 
winnende show dieren zit nog niet kopen bij een ki-
loknaller.
 
Je kan wel omdenken wat inzendingen op bondshows 
betreft, maar wat heeft omdenken voor nut als het le-
denaantal terug loopt! Je moet nl. lid zijn om te mogen 
insturen!?

Je moet dus eerst eens be-/omdenken hoe meer leden 
aan te trekken!
 
Scholen actief benaderen, leen kip, konijn, kuiken. 
Goed voor biologie of inmiddels cultuur.

Welkom pakket voor nieuw lid, niet opsturen, maar af-
leveren. Pakket als goodiebag met 1 jaargang km enz

Toegevoegde waarde creëren en benadrukken.

En om de overbekende knuppel in het hok te gooien, 
géén verplichte KM bij een lidmaatschap, het blad zou 

zo moeten zijn dat je die WIL hebben, al was het alleen 
al om het blad. (oeps......)
 
Je kunt het wel voorstellen maar denk dat de kln hier 
niet in mee gaat, ze zijn niet zo voor veranderen.
 
Daarom kan meedenken niet verkeerd zijn. Niet veran-
deren werkt ook niet blijkbaar.

Wat is eigenlijk het oogmerk om op een bondsshow 
meer dieren te krijgen? Nut en glorie van de bond? Idem 
van de tt-organisatie. Nut en glorie van de inzender? 
Veelal is de bondsshow een ordinaire verkoopshow, 
waar de kwalitatieve topdieren ondersneeuwen in de 
commerciële belangen. Wil je echt iets opzetten, dan 
maak je een kampioenscompetitie, waar in een afslui-
tende kampioenshow de dieren samengebracht worden, 
die op verschillende regionale shows hun kwalificaties 
hebben gehaald en op grond daarvan TOEGELATEN 
worden tot de kampioenshow. En dan zorgen voor een 
gedegen prijzenschema!. Wil je dan ook nog een “ver-
koopshow”? Dat kan, maar compleet los van, liefst in 
andere hal.

Leuk idee, maar hoe zie je dit voor je.

Dan zou je de beoordelingskaarten gelijk moeten mees-
turen met inschrijfformulier (voor controle). 

Dit gebeurde in Drenthe destijds ook, maar een dier wat 
in begin van seizoen zich heeft gekwalificeerd, kan wel 
een vod zijn in aanloop na “deze show”.

Het grootste deel van je verhaal kan ik je gelijk in ge-
ven. Alleen de Kampioenshows zoals die er waren in 
alle provincies zijn door de fokkers zelf kapot gemaakt 
door niet in te sturen op de shows en daar komt nog bij 
wat X zegt is ook helemaal waar veel dieren halen nooit 
meer het predicaat wat ze in het begin hebben gehaald .
 
Dan kom je weer op de basis uit. Bijv. de fokker die op 
x aangewezen shows de meeste punten heeft behaald 
met y dieren, waarbij de punten op de bondsshow dub-
bel tellen of zo. Het bekerjagen versterk je daarmee.

Weet niet of het beker jagen is . Je kon in je eigen ras 
kampioen worden en algeheel kampioen van de show 
. de dieren wergen gekeurd door 2 keurmeesters en zo 
voorzien van punten bij een verschil van meer dan 2 
punten moest het dier naar de hoofd keurmeester om 
te kijken waarom en of het dier meer of minder punten 
moest krijgen dus de beoordelingen werden dan bij ge-
steld of omhoog of naar beneden .



Alle variabelen ( KLN, TT, fokkers, liefhebbers etc.)
in het speelveld van de kleindierensport zullen moe-
ten bewegen, en dat gaat alleen maar als dat vanuit 
een goede weloverwogen, goed doordachte visie ge-
start wordt. En 1 van de uitgangspunten zal zijn dat 
er meer geld nodig is. Waar dat vandaan komt is 
even vers 2, maar voor een dubbeltje op de eerste rij 
gaat niet meer lukken.

Dat is eigenlijk al jaren zo. Armoe, want niemand 
durfde z’n nek uit te steken en het mag niets kosten. 
De wereld haalt ons met kosten etc in. De basis is: wat 
MOET, wat is NODIG en daarna wat WILLEN we nog 
graag. En daarmee een directe en een indirecte kosten-
doorbelasting. Daar is heel veel op te verdienen in het 
kader van ICT en efficiëncy.

De vergelijking met de kampioenshow, zoals die er is 
of was gaat mank. De opzet is totaal anders. Er zul-
len een aantal voorwaarden gesteld moeten worden. 

Nieuwjaarskaart
Een ‘icoon’ uit onze liefhebberij, wellicht zelfs degene 
die in positieve zin gedurende tientallen jaren meer dan 
enig ander aan onze liefhebberij heeft bijgedragen, 
plaatste een nieuwjaarswens op internet.

Reacties: 
Ik help het je hopen !

Hoop doet leven, met de juiste mensen aan het roer!
 
Tijd voor veranderingen!
 
Ik hoop het!

In dat logo van KLN staan een haan, een konijn en een 
duif, geen idee wat die duif daar nu doet, ik hoop dat hij 
in de toekomst daar wel een plekje krijgt. Ik hoop ook 

O.a. een controleerbare factor, dat is dat ELKE inzen-
der die controle functie kan uitoefenen. M.a.w. een ca-
talogus met benoemde dieren = met merktekens. Op 
grond van die merktekens + bijbehorende predikaten 
worden de dieren gekwalificeerd/genomineerd voor de 
“kampioensshow”=bondsshow. De basisprijs, die deze 
dieren verdienen is PLAATSING voor de bondsshow; 
het inschrijfgeld is daarmee voldaan. Inschrijfgeld 
wordt geworven via opcenten op de kwalificatieshows. 
Feitelijke inschrijving wordt gedaan op merkteken + 
kooinummer catalogus kwalificatieshow. Over admi-
nistratiekosten + kosten catalogus kunnen we discus-
siëren, maar GRATIS toegang voor de inzender staat 
als voorwaarde.
 
Maar hoe je het ook wendt of keert, de kosten moe-
ten opgebracht worden. Of door directe, of door in-
directe doorbelasting. Catalogus gratis, gratis door-
loopkaart, minder administratiekosten... prima! 
Maar dan worden andere kosten hoger!

dat, het dan een slagvaardige organisatie zal zijn, die 
hun achterban goed en tijdig informeren en waarbij de 
kleindieren voorop staan. Ik hoop ook dat de bestuur-
ders mensen zijn waar we achter staan. Wanneer zullen 
we nu eindelijk eens horen, welke kandidaten er zijn 
voor de functie van voorzitter? In de wandelgangen 
gaan de namen al wel rond.... Dus het is een kwestie 
van tijd en dan staan ze ook op Facebook....

Die duif staat er al meer dan 10 jaar. Wishful thinking? 
2018 wordt een keuze: óf verder de zwarte negatieve 
diepte in, of omhoog...
 
Misschien kunnen de duiven en kippen met de juiste 
mensen wel nader tot elkaar komen. 

De nieuwe voorzitter van KLN: 
Wie weet worden de namen van de kandidaten binnen-
kort bekend gemaakt. Als het maar geen ex is. Die heb-
ben hun kans gehad.
 
De naam van de voormalige voorzitter gaat wel rond, 
het schijnt dat hij weer tijd heeft om de KLN te leiden. 
We staan op de rand van de afgrond, maar met een 2e 
hands voorzitter maken we een grote stap... 

Mag hopen dat ik geen gelijk krijg. Zou net als bij te-
rugkomst ex-vz worden. Eindigen in een diep ravijn.

Als ik gelijk krijg met iemand uit de haren. (Wat ik niet 
mag hopen). Dan word er gesmoesd met deze, dat weet 

Met elkaar naar



ik zeker. Dan word er gekozen alleen voor boegbeeld, 
met een zinkend schip.
 
Deze wens gaat alleen gebeuren als men de juiste men-
sen benadert/binnenhaalt op basis van hun kennis/we-
tenschap/niveau/hun kunnen etc. En wie dat is, man/
vrouw/persoon, totaal onbelangrijk. En staat Tiemens 
straks te boek als de sterke man die de basis heeft ge-
legd en de KLN naar een groter geheel kon brengen. 
Maar word het weer kiezen op basis van persoon, draai 
dan die lijnen maar naar beneden.

Oh je bedoelt BaBBelBox, die naam heb ik ook ge-
hoord, maar dat lijkt me niet de voorzitter die ze zoe-
ken, als ik de verhalen lees is die behoorlijk betrokken 
bij de fraude zaak... Dat moeten we niet willen...

Einstein zei ooit: “Met de gedachtengang en de mensen 
die er waren toen problemen ontstonden ben je niet in 
staat deze op te lossen”. Van de vier personen die direct 
verantwoordelijk zijn voor de huidige situatie van KLN 
én persoonlijk verantwoordelijk zijn voor goud van de 
leden kostende procedures (geschat op inmiddels tus-
sen de € 20.000 en € 30.000) zijn er uit het HB twee 
verdwenen en bij NKP B.V. eentje. Het kan dus alleen 
maar beter worden!...

Hoe staat het trouwens met die rechtszaken? Hoor je 
ook niets over...

Voor zover ik weet is er door het HB van KLN nog 
niets (namen van kandidaten. Red) bekend gemaakt.

Een kort ‘to do’-lijstje voor het HB met items 
in willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- haar financiën op orde brengen
- de leden over 2015, 2016 en 2017 financieel transparant  
 uitsluitsel geven over baten en vooral lasten
- de ICT op orde (laten) brengen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer  
 directe democratie her-ijken (stemprocedure)
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures in 
 stellen
- de reglementen en statuten op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Ge 
 schillen en Juridische Zaken gaat functioneren
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en cor 
 ruptie bij NKP BV vanaf 2011
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en 
 wandel van het DB vanaf 2013
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een 
 voor de leden positief financieel resultaat afsluiten
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan of laten  
 voeren
- stoppen met censuur in Kleindiermagazine

directe democratie en transparantie!

Hoe groener... hoe beter!
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ont- 
 wikkelen
- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten ont 
 wikkelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkhe 
 den in overeenstemming brengen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de  
 statuten herroepen
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereni 
 ging publiceren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Enkele stappen zijn gezet. Voorlopig moeten we er nog van 
uitgaan dat door de onvolledige bezetting en de invloed van 
de periferie het HB haar taak (nog) niet aankan. 
 houdt in het belang van alle fokkers en liefhebbers kritisch 
een vinger aan de pols, in de verwachting dat deze lijst binnen 
korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar


